

Bestyrelsesmøde d. 26.2.18

Til stede: Alle (undtagen suppleanter)

1. Godkendelse af referat:

Referat godkendt.

2. Meddelelser fra formanden:

Der er kommet ændringer i forhold til kommende møder i GB i første halvår. For vores vedkommende er der ikke de store ændringer.

Mødet for nye afdelingsbestyrelsesmedlemmer er blevet flyttet til d. 6.6.18.

3. Meddelelser fra inspektøren:

Byggesagen går godt. Kommende frost kan dog gøre, at det bliver nødvendigt at vente med noget af arbejdet. Der bliver lavet en fejl/mangelliste som beboerne skal udfylde. Byggefirmaet kigger på, hvad der kan laves af dem.

4. Regnskab:

Der er budgetmøde d. 6.3.18, hvor det nye regnskab foreligger. Det ser dog fortsat fornuftigt ud.

5. Klagesager:

Ingen

6. Ansøgninger:

Der bliver skrevet svar til beboer

7. Beboerhus:

Fortsat god udlejning

8. Ungdomsboliger.

Intet nyt

9. Containerplads:

Der er fortsat kun åbent om søndagen, da der ikke er nogle frivillige til onsdagen.

10. Gårdrumsmiljø:

I 2020 er der afsat et beløb til forbedringer. Hvad beløbet skal bruges til, skal op på beboermøde.

11. Beboeraktivitet:

Fastelavnsfesten blev aflyst pga for få tilmeldte.

Sommerfest d. 16.6

Tysklandstur d. 1.12

12.Åbenstående sager.

Gennemgang af sager

13.Bordet rundt/eventuelt:

Intet nyt